
                                           
 

 

 

 
 
ACTA DE LA REUNIÓ DE L’ASSOCIACIÓ DE VEÏNS DEL BARR I DEL PI 
VERD,  DEL DIA 25 MARÇ DE 2021 
 
ASSISTENTS:  
 
Vocals, per part de l’Ajuntament:  
Sr. Josep Piferrer 
Sr. Pau Lladó 
 
Vocals, per part del Consell:  
Sr. Antonio Martínez 
Sr. Jordi Ferrer 
Sr. Salvador Gómez 
Sra. Betty Martín 
 
Tècnic per part de l’Ajuntament:  
Sra. Úrsula Dorado  
 
Ordre del dia:  
 
1) Urbanisme 
2) Serveis Municipals 
3) Mobilitat 
4) Qualitat Urbana 
5) Altres 
6) Noves aportacions 
 
Comença la reunió a les 20:05 h amb la presentació per part del Caporal designat a la 
Unitat de Policia Comunitària, amb TIP 1026 i l’agent 1171, que venen a presentar als 
membres el nou funcionament un cop fetes les divisions per unitats a la comissaria de 
Policia. Des de gener comptem amb agents de barri, un per cada un dels 5 sectors, 2 
agents cívics i el caporal i el sergent designats a la unitat. La intenció és que coneguin 
a l’agent designat i que es puguin reunir de tant en tant per poder parlar directament 
de temes vinculats a Policia. Els agents de comunitària canviaran de sector un cop 
l’any, per tant al gener en tindran un altre, tot i que la informació és compartida i 
estaran al cas de la situació del barri.  
S’acorda fer arribar les dades de contacte amb l’enviament de la present acta. 
 
Un cop acaba la presentació, continua la reunió seguint l’ordre del dia: 
 
1) Urbanisme 
 
Inundacions als habitatges i pudors davant del geriàtric (Cases adossades avinguda 
Pompeu Fabra): Urbanisme veu viable la proposta que fan els membres de 
l’associació (ja que l’avinguda Pompeu Fabra no entra en inversió aquest 2021). 
Tenen una reunió prevista amb especialista del Consorci per veure si ho veu viable i 
solucionar-ho aquest any. 



                                           
 

 

 

Paviment dels passadissos de les dues places enjardinades: Queda pendent les del 
carrer Josep Bonay i Vidal que es mirarà si es pot fer amb els sobrants d’aquest any. 
 
2) Serveis Municipals 
 
Local Social – separació tèrmic de la sala del cantó: es va fer el mes de novembre. 
 
Escala de travesses d’accés al parc infantil: No s’ha fet encara perquè estàvem 
esperant a la replantació d’arbustiva ja que és un espai enjardinat, per fer coincidir 
l’escala amb la replantació. 
 
Asfalt aixecat per les arrels: Es va fer el mes de novembre també, tal i com s’havia dit. 
 
Branques Arbres Plaça Teresa Burcet: Hi va anar jardineria a revisar-ho i està tot 
correcte. 
 
Plaça del Poble: S’ha posat, per acabar l’entorn de l’arbre, conglomerat vermell de 
resina, el que es posa als escocells. 
 
Arbres pendents de plantar en els escocells buits del voltant de l’escola Piverd: S’ha 
fet una plantació d’arbrat, dins de l’ordinària anual que es fa a principis de primavera, 
als escocells que faltaven a la majoria del barri. Queda pendent una part de darrera 
l’Escola Piverd (passat el parc de gossos a la mateixa vorera) i sis escocells del carrer 
Mestre Àngel López. En aquest cas, no s’ha fet perquè quan es planta un arbre a un 
escocell es fa perquè hi ha una edificació feta a davant i aquests són parcel·les sense 
edificar encara. 
 
Arbustiva malmesa a diferents punts del barri: S’està fent l’arbustiva malmesa a tot el 
municipi en aquesta època. Vol una mica de temps perquè no és només replantar sinó 
també analitzar l’estat de l’arbustiva existent. 
 
Teulat escorxador: Es va anar a mirar amb els tècnics. No hi ha preocupació pel teulat 
i per l’estructura que estan en bon estat. Simplement hi havia petits problemes 
d’humitat en zones molt concretes de la teulada a resoldre. 
 
3) Mobilitat 
 
Balisa cantonada Sant Isidre amb Cantallops: es va posar el mes de novembre. 
 
Pacificació avinguda Pompeu Fabra: En quant el romanent estigui disponible 
s’encarregarà el semàfor i la seva col·locació. Es va aprovar al Ple extraordinari de 
març i es ratificarà al Ple d’abril per tal de poder-ne disposar. 
 
Mirall per sortir del carrer Manel Massoni Esparragó:  Es va posar també al novembre. 
Fan incís els membres dient que no està ben encarat. S’anirà a revisar. 
 
Pas de vianants a la Plaça Joan Planes: Pendent de repintar-lo (del mural fins a la 
plaça). 
 
Possibilitat d’obrir l’accés al carrer del Terme:S’aporta plànol de la única solució viable 
per obrir el pas d’aquest tram del carrer del Terme. Per poder obrir-lo s’ha d’invertir de 



                                           
 

 

 

sentit el tram obert actualment a la circulació. Això suposa afectació als veïns i 
l’objectiu que pretenen aconseguir que és disminuir el trànsit a l’avinguda Pompeu 
Fabra no s’assolirà pas. A més, el Manufactures del Suro té menys trànsit al haver 
obert la part de dalt del Pi i Maragall. En cap cas s’actuarà sense la conformitat dels 
veïns, i menys tenint clar que no suposarà cap benefici. 
 
4) Qualitat Urbana 
 
Reubicació contenidors de l’avinguda Pompeu Fabra (alçada pisos assistencials): A 
primers de novembre es van passar al carrer del Terme, fet que ha provocat que no hi 
hagi abocaments incontrolats i desbordaments constants. 
 
5) Altres: 
 
Instància sol·licitant mobiliari i equipament informàtic de l’escorxador: Finalment el mes 
de novembre es va fer arribar el mobiliari al local i a primers de desembre l’equip 
informàtic. 
 
6)Noves aportacions 

- Comenten que al fer l’obra del Manufactures del Suro es van treure les pilones 
davant de la incorporació del Sant Isidre. Demanen si es tornaran a posar 
perquè els cotxes continuen girant tot i que no es pot. 

- Al carrer Mestre Josep Bonay, davant del 21 ha quedat un tall de ferro a terra 
d’una antiga senyal amb el que la gent empassega, s’hauria de treure. 

- Al carrer Àngel López a l’alçada del 29, manca una tapa de boca de reg i 
reparar la vorera. 

- A la plaça de la Pau hi ha un niu de vespes asiàtiques, s’hauria de mirar si està 
actiu i si es traurà. 

- El supermercat del noi Paquistaní ven alcohol a menors de, jovent de 16 anys. 
- A la zona de gronxadors del parc Joan Planes Salabert hi ha arrels que 

sobresurten i la mainada empassega. 
- Al parc Teresa Burcet fa falta més il·luminació, queda molt fosc i incita a que hi 

hagi aldarulls. 
- El gronxador en forma d’olla del parc Teresa Burcet dóna molts problemes i 

motius de conflicte, demanen si hi ha la possibilitat de canviar-ho. Un altra 
membre comenta que passa amb una altra peça del parc, no podem anar 
canviant-les totes. 

- Al parc Teresa Burcet, darrera del cartell del nom del parc hi ha un embornal 
enterrat que s’hauria de desenterrar i netejar. 

- L’espai Marta Matas l’arbustiva es malmet perquè hi passa la gent, s’hi hauria 
de fer un pas perquè no es carreguin l’arbustiva. 

- Al carrer Esclanyà (35 i 47) hi ha diversos desperfectes a les voreres i herbes 
també. 

- Els membres de l’associació passaran fotos dels diferents trams de vorera 
malmesa al barri, se’ls demana que quan en tinguin algun ho facin arribar per 
whatsApp, no cal esperar a la reunió per aquestes petites incidències que es 
poden anar resolent i que col·lapsen molt temps de reunió. S’acorda doncs 
procedir així. 

 
A les 22.05h finalitza la sessió ordinària de l’associació de Veïns del Barri del Pi Verd.  


